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Geachte mevrouw Rozema, 

Hierbij ontvangt u de antwoorden op de schriftelijke statenvragen van de PW van 1 maart 2012 
over de verdubbeling van de Gooiseweg. Het college heeft de antwoorden vastgesteld op 3 april 
2012. 

Wij verzoeken u de leden van Provinciale Staten in kennis te stellen van de vragen en de 
antwoorden. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Gedeputeerde Staten van Flevoland, 
de secretaiia,^ __£l©-vee 

mr. drs T. van der Wal A.E. Bliek - de Jong 

Inlichtingen bij 

mr. E.M. Strating 
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P R O V I N C I E F L E V O L A N D 

Schriftelijke statenvragen van de statenfractie van de PW van 1 maart 2012 over de 
verdubbeling van de Gooiseweg en de antwoorden daarop van het college van Gedeputeerde 
Staten zoals vastgesteld op 3 april 2012 (1307052). 

Vraag 1. 
In hoeverre is het college bekend met het artikel "Verdubbeling Gooiseweg vraagt extra 
energie" (artikel in de Stentor d.d. 24-02-2012)? 

Antwoord: Het college is hiermee bekend, evenals met het artikel in "Blik op Zeewolde". 

Vraag 2. Welke specifieke maatregelen is het college van plan te treffen om de aangenomen 
motie, om verdubbeling van de Gooiseweg op korte termijn aan te pakken, ten uitvoer te 
brengen? 

Antwoord: Op dit moment worden de laatste voorbereidingen getroffen aan het "Convenant 
Baanverdubbelling Gooiseweg". Hierin worden afspraken vastgelegd over de wederzijdse 
verplichtingen, de financiering en de momenten waarop de realisatie zal gaan plaatsvinden. Ook 
wordt gewerkt aan het Voorontwerp en de miUeu-effectenstudie. Belangrijk op te merken is dat 
hiermee uitvoering wordt gegeven aan de aangenomen motie van PS, namelijk het niet vertragen 
met een jaar van de baanverdubbeling . 

Vraag 3. 
Waarom is Provinciale Staten niet nader geïnformeerd door het college, over het feit 
dat het bestemmingsplan Buitengebied gewijzigd dient te worden om verdubbeling van 
de Gooiseweg mogelijk te maken? 

Antwoord: Het is gebruikelijk dat bestemmingsplannen moeten worden gewijzigd bij 
baanverdubbelingen. Op ons verzoek en onze kosten wordt daarom door de gemeente Zeewolde al 
enige ti jd gewerkt aan de aanpassing van het bestemmingsplan. 

Vraag 4. 
In hoeverre is het feit dat de vorige Provinciale Staten wijzigingen van 
bestemmingsplannen binnen het toekomstige Oostvaarderswold hebben verboden, voor 
u een reden geweest om geen voorstander te zijn van het in het geheel doortrekken van 
de Gooiseweg, gezien vorenstaande procedure? 

Antwoord: Er is geen enkel verband tussen de aanvankelijk voorgestelde temporisering van de 
verdubbeling en de te volgen planologische procedures. De temporisering is louter en alleen 
ingegeven vanuit budgettaire overwegingen. 

Vraag 5. 
Kunt u de PW garanderen dat Provinciale Staten niet nog meer van dit soort 
verrassingen te wachten staat? 

Antwoord: Begrepen is dat het college B&W van Zeewolde de media geïnformeerd hebben over de 
planologische procedure aangaande de Gooiseweg. De berichtgeving is door de media niet juist en 
onvolledig vertaald in zowel de Stentor als Blik op Zeewolde. Het college van GS en B&W Zeewolde 
vinden het jammer dat hierdoor deze beeldvorming is ontstaan. 

Vraag 6. 
Deelt u de visie van de PW dat de ontwikkeling van de Infrastructuur niet ge(st)remd 
mag worden door het project Oostvaarderswold? Zo neen, waarom niet? 

Antwoord: Infrastructuur noch Oostvaarderswold zijn prioritair ten opzichte van elkaar. In gevallen 
waar beide elkaar treffen vindt maatwerk plaats. 


